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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over het
verkrijgen door een journalist van de
persoonsgegevens van verlofhouders
in het kader van de Wet Wapens en
Munitie. (Ingezonden 10 februari
2009)

1
Is het waar dat ene J.M.H., zichzelf
noemende journalist en activist, op
grond van de Wet openbaarheid van
bestuur (WOB) bij alle
25 regiopolitiekorpsen van Nederland
informatie heeft opgevraagd omtrent
afschriften van verloven tot het
voorhanden hebben van een
vuurwapen? Bent u bekend met deze
gang van zaken?1

2
Is het waar dat H. in het verleden
heeft gefungeerd als woordvoerder
van het Baskenland
Informatiecentrum? Is dit Baskenland
Informatiecentrum op enigerlei wijze
gerelateerd aan de ETA?

3
Is het waar dat de rechtbank Zutphen
op 2 september 2008 in een vonnis
heeft geoordeeld dat de politie
Noord- en Oost-Gelderland de
handleiding van het zogenaamde
Veronasysteem ter hand moet stellen
van verzoeker in het kader van de
Wob? Is het waar dat Verona een
computerprogramma is dat wordt
gebruikt om de verlening van
vuurwapenverloven te registreren?

4
Acht u het gewenst dat activisten
de beschikking krijgen over de
privégegevens van personen
die in het bezit zijn van een
vuurwapenvergunning? Moeten deze
gegevens niet als privacygevoelig
worden beschouwd voor de
vergunninghouders?

5
Acht u het noodzakelijk dat de Wob
wordt gewijzigd, in die zin dat het
eenvoudiger moet worden voor
bestuursorganen om dergelijke
privacygevoelige informatie te
weigeren aan activisten?

6
Bent u van mening dat de veiligheid
van vergunninghouders van
vuurwapens in gevaar kan komen als
privacygevoelige informatie te
makkelijk in omloop wordt gebracht
door de overheid?

1 www.liberaal-eindhoven.nl/?p=215

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 5 maart
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Teeven
(VVD) van uw Kamer over het
verkrijgen door een journalist van de
persoonsgegevens van verlofhouders
in het kader van de Wet Wapens en
Munitie (ingezonden 10 februari 2009)
niet binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,

aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR35339
2080912800
0809tkkvr1805
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 3793


